
 

 

5 Days 4 Nights Korea Muslim Package (Tour Code : 5MUS-F) 

 Nami Island / Mt Sorak / Jeongdongjin / Teddy Bear Farm / 

 Everland / Drawing Show / “My love from the star”shooting place / Seoul Mosque 
( FIT Muslim Packages ~ Suitable for any flight arrival Korea at Morning ) 

 

√  Travel Period :  01 Mar 2015 ~ 30 Nov 2015    ( Private Tour~Daily Departure )                      Updated : 13 Jan 2015 
 

Group Size 
 

4Paxs 5~6Paxs 7~9Paxs Tipping 

(Per Pax) 

Adult / Child with bed  RM 3175 RM 2676 RM 2220 RM 110 
Child without bed RM 2391 RM 2049 RM 1707 RM 110 

 

Note : 1) Tour guide based on English Speaking. .(4~6Paxs group based on Driver guide). 

            2) Meals based on Halal food / Seafood or Vege only, because some of the places don’t have Halal Restaurant. 
Hotel extension rate at Incheon or Seoul area ( Without breakfast & without IN & OUT Airport transfer ) 

Seoul Hotel   : Euljiro Co-op Residence / Golden Forest / Prime / Green World /  Hotel Together  or similar class  
01 Mar 2015 ~ 30 Nov 2015 : Twin Room – RM400/room/night   &   Triple Room – RM 530/room/night 
 

Incheon Hotel   : Incheon Beach / Eulwang / Winners / Charis / Theme park Hotel or similar class 
01 Mar 2015 ~ 30 Nov 2015  : Twin Room –RM330/room/night   &   Triple Room – RM410/room/night 
 

Airport Transfer rate for guest early arrival or extend stay 

Airport Transfer (Between Incheon Airport & Seoul area hotel) : 2-3paxs RM 335/car/way, 4-7paxs RM 670/car/way, 8-12pax RM 1185/car/way 
Airport Transfer (Between Incheon Airport & Incheon area hotel) : RM 105/pax/way 

 

 

Da

y 
Area Itinerary Meal Local Star Hotel 

01 Depat 

Malaysia 

Depart from Malaysia  

Assemble at airport for your flight to Incheon. 團隊集合於机场,搭乘客機飛往仁川。   

01 Nami Island 

- 

Mt Soraksan 

Upon arrival, proceed to  Gyeongbokgeum Palace, National Folklore Museum,  

After that,Vist to Nami Island. 抵达韩国仁川机场,导游机场迎接後,前往 景福宮,國立民俗博物館, 過後 前往南怡岛。 

L: Halal Set. 

D:Mushroom 

Steamboat 

5* - Soraksan Hanwha    

       Kensington Floral     

       or similar 

02 Jeongdongjin 

- 

Gangwondo 

Visit Mt Soraksan National Park ( Included Gwangeumseong Cable Car), Teddy 

Bear Farm, Daepohaeng Fish Market,  Jeongdongjin Station + Rail Bike 

Experience 游览雪嶽山国家公园(含 金權 城纜車),泰迪熊农园,大浦港海鲜 市场,正東津火車正東津火車正東津火車正東津火車站站站站++++自行铁路脚踏车自行铁路脚踏车自行铁路脚踏车自行铁路脚踏车遊遊遊遊。。。。 

B:Hotel 

L:Seafood 

   Steamboat 

D:Takdotitang 

R* - Oak Valley resort,  

        Welli Hilli resort 

        or similar    

03 Everland  

- 

Seoul 

Visit Everland (Include Passport Ticket) + Safari, After that Process to “My Love 

from the star”shooting place~Namsan Octagonal hall & Love lock wall, After 

that, visit to Dongdaemum Market. ** ** ** ** Sakura Season : 01~20 Apr 2015 (Subject to weather change ) will arrange  

at  <Yoido> Sakura Street to see Sakura. 游览爱宝乐园(含全日卷) + 野生动物园, 過後 前往 “來自星星的來自星星的來自星星的來自星星的你你你你””””拍攝地~南山八角亭與愛情鎖墻, 之後 前往東大門市場。 ** 櫻花季节 : 01~20 Apr 2015( 更隨天氣有所 改) 将会安排 <汝矣島>  櫻花大道观赏樱花盛开。 

B:Hotel 

 
D: Halal 

Ginsneg 

Chicken 

4* -  Eulji-ro Co-op  

        Western Co-op 

Green World  

Golden Forest   

or similar 

 

04 Seoul  

- 

 

Visit  Seoul Mosque,Namsangol Hanok village, National Ginseng Shop,Seaweed 

Museum+Kimchi Making Session & Wear the Korea Traditional 

Costume,Drawing show, Myeongdong & Lotte Duty free.  游览 Seoul Misque,南山谷韓屋村,人参专卖店,海苔博物館 & 韩国饮食体验中 + 免费穿韩服体验拍照,,塗鴉秀,明洞 及 樂天免稅店。 

B:Hotel or 

Halal 

Breakfast 

 

L:Halal Set or 

Buffet. 

4* -  Eulji-ro Co-op  

        Western Co-op 

Green World  

Golden Forest   

or similar 

 

05 Malaysia After breakfast,  process to Amethyst factory & visit Shinchon Lady Street & 

free and easy until time transfer to Incheon International Airport.  

Home Sweet Home. 早餐后,前往水晶城 及 游览新村女人街及自由活动至集合时间, 送往仁川國際機場，回返美丽家园。 

B:Hotel or 

Halal 

Breakfast 

 

 

 


